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Představte, prosím, čtenářům MyFace, kteří Vás ještě neznají, fir-
mu DISK.
Značka DISK existuje v Boskovicích již více než 25 let. Firmu jsem 
založil společně s Petrem Krkavcem. Původně jsme měli v  plánu 
vybudovat nahrávací studio a plnit si své „dětské“ sny. Zajímaly nás 
nové technologie pro záznam a práci se zvukem, které by mohly být 
dostupné i širší oblasti uživatelů s  podobnými potřebami. Kouka-
li jsme se po nových, cenově dostupných a inovativních značkách  
a výrobcích. Postupně se z nahrávacího studia začala rodit obchodní 
společnost. Když jsme začínali, měli naši dodavatelé v nabídce tře-
ba jen tři položky, dnes patří mezi lídry na trhu v oblasti zpracování 
audio signálu. Postupně se začali nabalovat další. Bylo to proto, že 
jsme už znali tyto nové technologie, a navíc se v nás – původně „mu-
zikantech“ – projevil i obchodní duch. Okolo roku 2002 prošlo na trh 
přes DISK k uživatelům téměř 80 procent zařízení, jež byla určena 
pro záznam a editaci zvuku na počítači. Dnes reprezentujeme více 
než třicet značek. Další významnou část naší práce tvoří zakázky  
a instalace přímo u klientů.
Začátky nebyly lehké. Peníze z  podnikání jsme „neviděli“ několik 
dlouhých let. Téměř vše se reinvestovalo a použilo k dalšímu rozvo-
ji značky DISK. Měli jsme štěstí a podařilo se nám vybudovat skvělý 
tým. Mnoho kolegů, kteří nás postupně doplňovali, s námi zůstalo. 
Mají tak významný podíl na tom, že je značka DISK stále na špičce  
v oblasti, v níž jsme začali a stále pokračujeme.  
Na počátku jsme byli jen dva, dnes má díky prvotní myšlence a ucho-
pení obchodních příležitostí stabilní práci více než padesát lidí, a to 
i ve dvou spřízněných firmách, které jsme později oddělili do samo-
statných subjektů. DISK Multimedia, s.r.o., stále sídlí v Boskovicích. 

Společnost DISK Multimedia, která se zaměřuje na vše, 
co se týká zvuku, existuje v  Boskovicích už více než 
dvacet pět let. Za tu dobu realizovala nejen v regionu, 
ale i po celé republice řadu prestižních zakázek, 
spolupracuje s významnými hudebníky. Více o firmě, její 
historii i referencích prozradil majitel Libor Dvořáček.

Co všechno je náplní Vaší práce?
Postupně se přibalovali další výrobci. Všichni dodavatelé také časem 
rozšiřovali své portfolio. A tak nám od původních zvukových karet  
a hudebního softwaru přibylo mnoho dalších druhů výrobků: pro-
dukční nástroje pro hudebníky a kreativce, mikrofony, klaviatury, 
ozvučovací systémy, hudební nástroje, DJ technika, akustické mate-

riály a podobně. Dnes máme v naší nabídce vybavení pro nahrávací 
studia, systémy pro ozvučení zasedacích místností i velkých sálů, 
sportovních hal, fotbalových stadionů a také materiály pro řešení 
prostorové akustiky. Za tu dobu, co se této práci věnujeme, jsme na-
sbírali hodně zkušeností a ty se také snažíme uplatnit.
Naším hlavním zaměřením je téměř vše, co souvisí s dobrým zvu-
kem. Poskytujeme službu kompletního zajištění projektů a instalací 
zvukových zařízení pro nejrůznější účely. Navrhujeme a realizujeme 
akustiku místností. Se zákazníkem hledáme nejvhodnější řešení  
a poté připravíme návrh ušitý na míru. Následuje fáze výběru vhodné 
techniky, pak přistupujeme k realizaci a instalaci celého projektu. 
Naprostou samozřejmostí je následné zaškolení, poradenství i náš 
vlastní servis. Naši zákazníci se nemusejí bát. Pokud náhodou dojde 
k  nějaké závadě či nefunkčnosti, poradíme jim. Problém  vyřešíme  
k oboustranné spokojenosti. 

Je možné říct, kdo je Vaším typickým zákazníkem? 
Dlouhou dobu jsme se soustředili převážně na nahrávací studia a vel-
koobchod. Ohledně velkoobchodu jsou to známí hráči na trhu – Alza, 
Kytary.cz, Muziker a podobně. Ale náš zájem se v poslední době více 
rozšiřuje na realizace ozvučení a akustiky.

Kdo všechno se na Vás tedy může obracet a s čím vším mu můžete 
pomoct?
Obrátit se na nás může zvukař, muzikant, hudební producent, DJ, 
youtuber, streamer, fotograf, kameraman, technik v televizi či rá-
diu i náročnější uživatel mobilních zařízení… Máme opravdu široký 
záběr. A právě to, co všechny tyto profese spojuje, je dobrý zvuk  
a jeho zpracování. Zaměřujeme se na všechny obory, které souvise-
jí se „zvukařinou“. Oslovit nás mohou všichni ti, kdo řeší problém se 
správným zaznamenáním zvuku, s ozvučením či akustikou, například 
hudební školy, obce, provozovatelé koncertních, společenských, 
multifunkčních sálů a sportovních hal i hudební producenti. 
Naši kolegové – a troufám si říct, že současně skvělí profesionálové 
a vyhledávaní odborníci – jsou vzhledem k našim dlouhodobým zku-
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šenostem velmi často sami uživateli těch zařízení, která nabízíme. 
Dokážeme poradit s lecjakým problémem, který může trápit nejen 
naše zákazníky. 

Máte bezesporu i VIP klienty. Prozraďte nám některé.
Netuším, zda je umíme či můžeme všechny jmenovat, za ta dlouhá 
léta jich bylo opravdu hodně. Zmíním tedy nějaká zajímavá a známá 
jména, třeba David Koller, Michal Dvořák, Michal David, Karel Holas, 
David Kraus, David Deyl… S nimi stále spolupracujeme prostřednic-
tvím dodávek zvukové techniky, řešení akustiky či stálého poraden-
ství. 
Z institucí bych zmínil například pražské Rudolfinum (dílčí akustika  
a dodávka techniky pro záznam zvuku), Krajský úřad Jihomoravského 
kraje (akustika zasedacího sálu), VUT a JAMU Brno (dlouholetá spo-
lupráce při dodávkách zvukové techniky, řešení akustiky v sále VUT 
FAVU), O2 (vybavení přenosových vozů), Jedličkův ústav (vybavení 
studia), Český rozhlas v Praze (vybavení studií), sportovní halu v Kar-
lových Varech (kompletní vybavení televizního a vysílacího studia), 
Národní divadlo Brno, Rádio Svobodná Evropa a podobně.  

Představte nám nějaké vaše zajímavé realizace. Kde všude v regio-
nu se můžeme setkat s Vaší prací?
Myslím, že toho není málo. Můžeme začít třeba skleníkem v Boskovi-
cích, kde jsme navrhovali a realizovali kompletně akustiku i ozvuče-
ní. Ve  Svitávce jsme navrhli a instalovali ozvučení sportovní haly. 
V  Jevíčku nyní finišujeme s  rekonstrukcí ozvučení společenského 
sálu. V Blansku se s naším ozvučením můžete setkat na fotbalovém 
i zimním stadionu. Řešili jsme techniku a její instalaci v zasedacích 
místnostech firem Láník či Gatema, ozvučení evangelického kostela, 
kavárny Valea v Letovicích a spoustu dalšího.

Váš obor je velmi zajímavý, kreativní a určitě má budoucnost. Hle-
dáte stále nové lidi, případně na jaké pozice?
Také doufám, že má náš obor budoucnost. Není to však snadné. 
Oblast našeho zájmu se stále rozvíjí a tempo nových technologií je 
rychlé. Není to tak, že se něco rozjede a pak to několik let běží. Stá-
le se musíme učit a být oproti našim zákazníkům alespoň o kousíček 
dopředu, anebo určitou problematiku znát detailněji. Jak jsem zmínil 
výše, naši kolegové a odborníci mohou být nejlepší jen proto, že jsou 
v branži dlouhá léta. Jsme ve městě a v oblasti, kde není snadné najít 
někoho, kdo by už dostatečně znal potřebnou problematiku. Jsou to 
léta praxe a zkušeností. Někteří naši kolegové začali ve skladu a dnes 
mají na bedrech řízení či řešení servisu nebo obchod. Jsem rád, že se 
nám podařilo najít kolegy, kteří jsou týmovými hráči, v podstatě „po-
hodáři“. I to je trochu identita DISKu. 
Takže pokud máte někdo zájem se přidat do našeho týmu, dejte nám 
o sobě vědět. Šikovné ruce, hlava, chuť se učit novým věcem, korekt-
nost, pečlivost a týmový duch u nás mají svoje místo. 

Život ale není jen o práci. Co Vás baví, jak odpočíváte, jak vypadá 
Váš volný čas? 
Dnes už snad mám vyřešeno rozdělení práce a osobního volna. I když 
na tento rozhovor jsem si musel vyhradit sobotu (úsměv).

Co se týká volného času, rád i „lelkuji“. Když to situace dovolí, z poste-
le určitě nespěchám. Něco si rád přečtu a stále již několik nekoneč-
ných let se snažím zlepšovat v angličtině. Rád cestuji, nejraději s ro-
dinou. Někdy nalehko s batohem, někdy komfortně do hotelu. Někdy 
za poznáním, jindy si jen odpočinout. Původně jsem vystudoval hru na 
kontrabas, proto si rád zahraji v místním orchestru či o Vánocích na 
kůru v kostele. S kapelou Karlovy hračky, kde hraji na basu, se zrovna 
připravujeme na natočení pár videoklipů. 
Přemýšlím také o nových projektech, na které už spíše směřuji své 
dvě děti. Momentálně věnujeme čas myšlence výroby zeleného vodí-
ku a budoucím technologiím s ním souvisejících. A jinak se věnuji asi 
standardním věcem. Mým cílem je alespoň třikrát týdně se pohnout, 
chodím si zaplavat, na kolo a mám rád turistiku. 

Firma žije už více než dvacet let. Když se ohlédnete zpět, jak byste 
je zhodnotil? A jaké máte plány do budoucna?
Mnohdy říkám, že si v DISKu málo uvědomujeme – a hlavně užíváme 
– svých úspěchů. Něco se dokončí a již se pracuje na něčem dalším. 
Když jsme začali, tak i velcí hráči na trhu často říkávali: „Je potřeba 
to dělat jako DISK.“ A v podstatě se od nás učili. Některé naše práce 
a projekty jsou opravdu velice zdařilé a my jsme je ve firmě ani ne-
oslavili. A ani jsme se s nimi jakožto s pěknou referencí nestihli po-
chlubit. Poznali jsme za ta léta hodně umělců a audio inženýrů, kteří 
se podílejí na úspěších těchto špiček. Máme za sebou mnohá setkání 
v zahraničí, a to nejen v Evropě, ale i v Americe či Asii. Díky naší práci 
jsme mohli navštívit spoustu zajímavých měst i míst, a hlavně poznat 
spoustu šikovných lidí nejen z oboru. Obdrželi jsme i mnoho ocenění – 
například nejlepší stánek na výstavě v Praze, nejlepší distributor, nej-
lepší skokan, nejlepší firemní (pětidenní) setkání partnerů a podobně. 
A co dál? Chceme být na trhu stále platným hráčem v tom, co umí-
me a co nás pořád baví. Výzev je hodně a ustavičně je co zlepšovat.   
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